



VACANCY NOTICE	AVIS DE VACANCE	TOKSAVE LONG SAED BLONG WOK
The Department of Agriculture and Rural Development wishes to recruit an experienced qualified person to the following position: Job Title: Principal Agriculture Development Officer-Penama Post No: 47007828 Job Level: B PSS Grade: PSS 6.1 Annual Salary VT: 2,577,000 Location: Saratamata, Ambae Selection Criteria: · Bachelor’s Degree in Agriculture OR related field · Minimum of 3-5 years’ experience in related role · Knowledge of agricultural systems and development practices · Analytical & Reporting skills · Teamwork · Coordination & Facilitation skills · Staff supervision and development · Reliable Both male and female candidates are encouraged to apply. Any further information including the provision of information kit for persons interested can be obtained from the Corporate Service Unit at the Ministry of Agriculture, Livestock, Forestry and Biosecurity on Tel: 33220 or by email address: kobed@vanuatu.gov.vu It is a PSC requirement that all applications include PSC Job Application Form (PSC Form 3-2) duly completed, attached with written statement, qualifications, references and curriculum vitae. All application should be addressed to: The Human Resource Manager, Corporate Service Unit, PMB 9039, MALFB, Port Vila, Vanuatu. Applications should be received not later than 18 April 2026, at 5:00pm	Le service de l’Agriculture et du Développement rural recherche une personne compétente pour le poste suivant : Titre du poste : Agent principal de développement agricole Numéro de poste : 47007828 Niveau de poste : B PSS Échelon salariale : PSS 6.1 Salaire annuel (VT) : 2 708 000 Lieu d’affectation : Saratamata, province de Penama Critères de sélection : • Licence en agriculture ou dans un domaine connexe. • Au moins 3 à 5 ans d’expérience dans un poste similaire. • Connaissance des systèmes agricoles et des pratiques de développement. • Compétences en analyse et en rédaction de rapports. • Travail d’équipe. • Compétences en coordination et en animation. • Supervision et développement du personnel. • Fiabilité Hommes et femmes sont encouragés à postuler. Pour toute information supplémentaire, y compris un dossier d’information destiné aux personnes intéressées, veuillez contacter la section des services généraux du ministère de l’Agriculture, de l’Élevage, de la Sylviculture et Biosécurité au numéro de téléphone : 33220 ou par courriel : kobed@vanuatu.gov.vu La CFP exige que toutes les candidatures comprennent le formulaire de demande d’emploi (Formulaire CFP 3-2) dûment rempli, accompagné d’une lettre de motivation, des qualifications, références et d’un curriculum vitae. Toutes les candidatures doivent être adressées à : Gestionnaire des ressources humaines, section des services généraux, SPR 9039, MAESB, Port-Vila, Vanuatu. Les candidatures doivent être reçues au plus tard le 18 avril 2026, à 17 h 00.	Dipatmen blong Agrikalja mo Rurol Dvelopmen i wantem tekem wan man we hemi gat kwalifikesen blong tekemap posisen ia: Taetol blong Wok: Prinsipol Agrikalja Dvelopmen Ofisa Namba blong Post: 47007828 Level blong Wok: B PSS Greid: PSS 6.1 Salari long Wan Yia VT: 2,708,000 Ples: Saratamata, Penama Provins Kraeteria we oli Wantem: · Bajela Digri long saed blong Agrikalja O eni narafala eria blong wok we i semak olsem · Hemi gat 3 kasem 5 yia eksperiens long wan wok we i semak olsem · Hemi gat save long olgeta sistem blong agrikalja mo developmen praktis · Hemi save analaesem samting & gat skil blong Ripoting · Hemi save wok olsem wan tim · Hemi gat skil blong Kodinesen & Fasilitesen · Hemi save supavaesem mo developem olgeta staf · Man i save trastem hem Man mo woman i save aplae. Man we hemi intres i save telefon i go long 33220 o sendem imel i go long kobed@vanuatu.gov.vu long Ministri blong Agrikalja, Laefstok, Forestri mo Baeosekuriti, blong save moa infomesen. Hemi wan rikwaemen blong Pablik Sevis Komisen blong evri aplikesen i mas kam wetem PSK Fom blong Aplae From Wok (PSK Fom 3-2), we man i mas fulumap finisim mo sendem i kam wetem stetmen we hemi raetem, olgeta kwalifikesen, olgeta refrens mo kurikulum vitae blong hem. Adresem aplikesen i kam long: Human Risos Maneja, Koporet Sevis Yunit, PMB 9039, MALFB, Port Vila, Vanuatu. Aplikesen i klos long namba 18 Eprel 2026, long 5pm.

VACANCY NOTICE	AVIS DE VACANCE	TOKSAVE LONG SAED BLONG WOK
The Department of Agriculture and Rural Development wishes to recruit an experienced qualified person to the following position: Job Title: Procurement Officer Post No: 47007860 Job Level: D PSS Grade: PSS 5.1 Annual Salary VT: 1,989,000 Location: Port Vila, Shefa Province Selection Criteria: · Bachelor’s Degree · Financial management /Business accounting or related field · At least 2-3- years’ experience as a procurement officer or related role. · Analytical Skills · Coaching Supervisory skills · Reliable Both male and female candidates are encouraged to apply. Any further information including the provision of information kit for persons interested can be obtained from the Corporate Service Unit at the Ministry of Agriculture, Livestock, Forestry and Biosecurity on Tel: 33220 or by email address: kobed@vanuatu.gov.vu It is a PSC requirement that all applications include PSC Job Application Form (PSC Form 3-2) duly completed, attached with written statement, qualifications, references and curriculum vitae. All application should be addressed to: The Human Resource Manager, Corporate Service Unit, PMB 9039, MALFB, Port Vila, Vanuatu. Applications should be received not later than 18 April 2026, at 5:00pm	Le service de l’Agriculture et du Développement rural recherche une personne compétente pour le poste suivant : Titre du poste : Agent d’approvisionnement Numéro du poste : 47007860 Niveau de poste : D PSS Échelon salaire : PSS 5.1 Salaire annuel VT : 1 989 000 Lieu d’affectation : Port-Vila, province de Shefa Critères de sélection : • Licence • Gestion financière / comptabilité d’entreprise ou domaine connexe. • Au moins 2 à 3 ans d’expérience en tant qu’agent d’approvisionnement ou dans un poste similaire. • Compétences en analyse. • Compétences en encadrement et supervision. • Fiabilité Hommes et femmes sont encouragés à postuler. Pour toute information supplémentaire, y compris un dossier d’information destiné aux personnes intéressées, veuillez contacter la section des services généraux du ministère de l’Agriculture, de l’Élevage, de la Sylviculture et Biosécurité au numéro de téléphone : 33220 ou par courriel : kobed@vanuatu.gov.vu La CFP exige que toutes les candidatures comprennent le formulaire de demande d’emploi (Formulaire CFP 3-2) dûment rempli, accompagné d’une lettre de motivation, des qualifications, références et d’un curriculum vitae. Toutes les candidatures doivent être adressées à : Gestionnaire des ressources humaines, section des services généraux, SPR 9039, MAESB, Port-Vila, Vanuatu. Les candidatures doivent être reçues au plus tard le 18 avril 2026, à 17 h 00.	Dipatmen blong Agrikalja mo Rurol Dvelopmen i wantem tekem wan man we hemi gat kwalifikesen blong tekemap posisen ia: Taetol blong Wok: Prokumen Ofisa Namba blong Post: 47007860 Level blong Wok: D PSS Greid: PSS 5.1 Salari long Wan Yia VT: 1,989,000 Ples: Port Vila, Shefa Provins Kraeteria we oli Wantem: · Bajela Digri · Faenansol Manejmen/Bisnis Akaonting o eni narafala eria blong wok we i semak olsem · Hemi gat 2 kasem 3 yia eksperiens olsem wan prokumen ofisa o eni narafala wok we i semak olsem. · Hemi gat skil blong analaesem samting · Hemi gat skil blong supavaes · Man i save trastem hem Man mo woman i save aplae. Man we hemi intres i save telefon i go long 33220 o sendem imel i go long kobed@vanuatu.gov.vu long Ministri blong Agrikalja, Laefstok, Forestri mo Baeosekuriti, blong save moa infomesen. Hemi wan rikwaemen blong Pablik Sevis Komisen blong evri aplikesen i mas kam wetem PSK Fom blong Aplae From Wok (PSK Fom 3-2), we man i mas fulumap finisim mo sendem i kam wetem stetmen we hemi raetem, olgeta kwalifikesen, olgeta refrens mo kurikulum vitae blong hem. Adresem aplikesen i kam long: Human Risos Maneja, Koporet Sevis Yunit, PMB 9039, MALFB, Port Vila, Vanuatu. Aplikesen i klos long namba 18 Eprel 2026, long 5pm.